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Rondje langs de velden
Deze keer heeft uw redactie een ander rondje
langs de velden gemaakt. Aan enkele topleiders
van onze JO15-jeugdteams is gevraagd hoe de
vlag er voor hangt na de winterstop. Wat zijn de
resultaten, hoe is de sfeer in het team en de
betrokkenheid van supporters.
De JO15-2 is het seizoen eigenlijk begonnen als
JO15-3. Het is in ieder geval een heel leuk team
dat prima mee kan in de poule. Ouders komen
graag kijken. Enige probleem wat meer teams
zullen herkennen is bij thuiswedstrijden een
scheidsrechter geregeld te krijgen. Voor de rest
scoren het team heel gemakkelijk en hebben de
jongens veel plezier! 
Bij de JO15-1 zijn de resultaten wisselend met
paar goede overwinningen en een paar
tegenvallende wedstrijden. Er wordt elke week
drie keer hard getraind met een goede opkomst
van alle spelers. De sfeer en betrokkenheid is echt
goed en iedereen is bijna altijd aanwezig. Mooie
herinnering is de wedstrijd in Groesbeek bij de
Treffers. Zeer tegen de verhouding in komt JVC
met 1-0 achter, maar er wordt enorm goed
teruggevochten naar een 1-2 overwinning. Ook
bijzonder is de thuiswedstrijd tegen Scharn. Er
wordt met maar liefst 4-1 gewonnen en
Tayshaune maakt een hattrick!
J015-4 een team; een verhaal apart, je moet erbij
zijn om het te ervaren. Laten we met de stand op
dit moment beginnen, een mooie
middenmootpositie. De start van het seizoen
begon met een verlies, een wedstrijd die we
eigenlijk minimaal gelijk hadden moeten spelen.
Maar door het geringe aantal speel- en
trainminuten (lees: slechte velden) was de energie
eruit en was een verlies met 3-2 niet te
voorkomen. 

De tweede wedstrijd was een beladen pot tegen
buurman SIOL. Begonnen in spanning omdat net
voor de winterstop werd -niet altijd even
vriendelijk - verloren. Maar nu een eerlijke
wedstrijd die met 0-0 eindigde. Sfeer was beter,
zowel op het veld als langs de kant. Dus we zijn
weer goede buren. Daarna vonden de jongen van
Boekel Sport het echt te zwaar in de Cuijkse klei
en gingen met 8-1 verlies naar huis. Ook uit in
Gennep konden we winnen met 3-5. En daarna
wonnen we met maar liefst 10-0 tegen VIOS uit
Beugen. Vol goede moed met de punten op zak
daarna helaas thuis verloren tegen Oploo ofwel
de voetjes weer terug op de grond ( in de klei),
waarna er nog een wedstrijd in Wanroy met 1-1
gelijk werd gespeeld. 
Tja en dan sta je in de middenmoot met nog 3
wedstrijden te gaan, waarvan er 2 boven ons
staan in de stand. We gaan het zien......
De sfeer in ons team is over het algemeen goed te
noemen met een vaste kern van altijd aanwezige
jongens die het ook nog steeds gezellig vinden om
de belangrijke zaken naast het voetbal op het veld
door te nemen. Dat is voor de leiding best wel
eens lastig. Dus ook wat sfeer en betrokkenheid
betreft geen klagen als we als leiding de lat maar
niet te hoog leggen.
Maar het lastigste is en blijft voor de leiding dat
het iedere week lastig is of er genoeg spelers zijn
(er wordt soms wel erg gemakkelijk en laat
afgemeld), het vervoer te regelen, een vlagger en
een scheidsrechter te vinden. Vanaf donderdag
tot zaterdag is het veel geregel…oftewel 3 dagen
spanning…. en niet om het
wedstrijdresultaat.........
En soms betrekken we daar bij kids van de hele
club van jo12 tot jo17, met als resultaat onze
eigen spelers toch wel komen opdagen en we
bijna altijd een scheids een vlagger en voldoende
auto's hebben. 

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk


Na zijn actieve voetbalcarrière behaalde Dick zijn
trainersdiploma’s en trainde hij de B1 en A1
(tegenwoordig JO17-1 en JO19-1) en later het
tweede elftal van onze club. Ook speelde hij nog
jaren op de hem kenmerkende stuwende wijze als
linksback in het team van de zaterdagveteranen
en maakte verder lang deel uit van de
onderhoudsploeg. Niet voor niets was Dick in het
seizoen 1969-70 de allereerste Sportman van het
Jaar van JVC Cuijk.

Na zijn voetbalcarrière deed hij nog jaren mee
met toertochten als wielrenner, waaronder Luik -
Bastenaken – Luik en de Elfsteden tocht per fiets.
Dick zijn leven stond altijd in het licht van sport.
En daar sprak hij steeds met trots over.

We verliezen in Dick een groot JVC-er.

We wensen zijn vrouw Annie en zijn kinderen
Jenny, Yvonne en Edwin veel sterkte toe bij het
verlies van hun man en vader.

Bestuur en leden van JVC Cuijk

Een JVC –legende is niet meer onder ons.

Op bijna 90-jarige leeftijd is Dick ’s Gravemade
overleden. Dick was ruim vijfenzeventig jaar lid
van JVC Cuijk
.
Zijn leven stond in het teken van voetbal. Zelden
heeft er een groter talent op de JVC-velden
rondgelopen. Dick speelde al op zijn veertiende in
het eerste elftal van JVC’31. Een flitsende
linkerspits die elke verdediger zijn hielen liet zien.
Dit viel ook BVV-Den Bosch op, een van de
grootste voetbalorganisaties op het hoogste
niveau van Nederland in die tijd. Maar zijn ouders
konden niet instemmen met zijn overgang naar
deze Nederlandse topploeg. Drie keer trainen, de
wedstrijden, telkens met de trein naar Den Bosch,
dit alles was geen haalbare kaart.

Dick bleef behouden voor JVC en bleef het eerste
elftal van Cuijk trouw tot zijn achtendertigste.
Maar liefst vierentwintig jaar speelde hij voor het
vlaggenschip van de rood-witten. Dick was een
fanatieke, snelle, onstuitbare, gepassioneerde en
felle voetballer met een goede actie in huis. Lang
was hij linksbuiten en met het verstrijken der
jaren zakte hij verder naar achteren in het elftal
waar hij als verdediger verdienstelijk speelde.
Overigens, de kern van het toenmalige eerste
elftal betond uit vijf broers ‘s Gravemade.
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in memoriam: dick 's gravemade
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Vrijwilligersbijdrage ‘Houdt Ons Park Schoon!’
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vrijwilligersdag

Op maandagavond 22 april was het zover. De
Vriendenloterij zou langskomen bij JVC Cuijk met
een cheque. De vraag was alleen: wat voor een
cheque? 
Begin maart hadden onder aanvoering van Sjaak
Wellesen ouders van JO17-1 met Nico van der Wal
en Maaike Visser in een belactie loten verkocht
voor de Vriendenloterij. Hiervoor kreeg JVC Cuijk
niet alleen vijftig dure eredivisie wedstrijdballen,
ook kan een mooi bedrag voor de club worden
tegemoetgezien. JVC wil hiervan graag de
teambuilding ondersteunen van JO17-1, dat aan
het sparen is voor een internationaal toernooi in
Montpellier (Frankrijk) komende zomer. 
Omdat JVC Cuijk bij de belactie van de
Vriendenloterij in het eerste kwartaal tot de beste
vijf clubs behoorde, ontving de club in het bijzijn
van spelers, leiders, ouders en bestuur bovendien
nog een altijd welkome cheque van duizend euro. 

Op zaterdag 30 maart, de dag na de drukbezochte carmeeting, hebben ongeveer 25 vrijwilligers -
waarvan velen van team 17-1 - hun handen uit de mouwen gestoken. Deze keer met een zetje in de rug
door een van de sponsoren voor wat extra’s tijdens de trip naar Montpellier. Dit leert ons dat de jongelui
zelf ook een mooie bijdrage kunnen leveren aan hun vrijwilligersbijdrage. We hopen dat het een mooie
stimulans is voor de oudere jeugd om een steentje bij te blijven dragen. 
Samen met een aantal vrijwilligers hebben niet alleen de kleedkamers blinkend schoon gekregen, maar
ook alle blikjes en flesjes van de carmeeting opgeruimd en gezorgd dat de parkeerplaats veegklaar was
voor de gemeente. 
Bart heeft zich ontpopt als een ware parkeerwacht en gelukkig viel het afval op ons park mee. 
Een aantal vrijwilligers heeft zich gewijd aan het verhangen van reclameborden en het verwijderen van
oude exemplaren. Enkele hebben alle ramen van de kantine gewassen tot ze streeploos schoon waren! 
Na afloop was er tijd voor gezelligheid met broodjes kroket. We zijn ontzettend blij met deze inzet; met
een kleine bijdrage houden we samen we ons park netjes! Op zaterdag 1 juni krijgen jullie nog een kans
om je in te zetten voor onze volgende vrijwilligersdag. Dan pakken we onder andere de andere borden
en netten aan. We hopen dan ook dat er meerdere teams komen helpen. Als iedereen  een kleine  
bijdrage levert dan zijn we als club goed geholpen!

vriendenloterij op bezoek bij jvc cuijk

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Wat enorm veel reacties dit keer op de foto uit de oude doos. Alhoewel…zo oud is deze foto nu
ook weer niet…aldus Nico van der Wal, Twan Hofmans en Luciën Bulkens. Als de dag van
gisteren. Niets ouder geworden. Ha ha…toch schrijven we het seizoen 1990-1991, alweer ruim
dertig jaar geleden. 

Het is een foto van het tweede elftal van JVC’31. 
Vooral op de socials vliegen de namen voorbij. Een paar van Janssen, de broers Armand en Frank
Dirks, drie keer Heijl op de foto, Albert Mulders die als keeper de punten pakt, éne Oetjoe, Heinz
Cornelissen, Alex Londar en natuurlijk Nico van der Wal. Deze laatste vindt trouwens zelf dat hij te
vaak in de wissel zat dat seizoen. Sommigen zien ook Leo Giesbers, Wout van de Born of Sjakie
van Raaij op de foto. Helaas, zij hebben het mis.

‘Een mooi stel’, zegt Martijn Janssen, die door een ander als het grootste onbekende talent van
JVC wordt gezien. Verzorger van het team was Theo Knoop. Hij smeerde overal ‘vaseline’ op,
reageerde één van de spelers van toen. En tijdens de wedstrijd stond er voor hem een ‘jonge’
klaar in de kantine, aldus Jo van den Berk 

Het team was een mengeling van oudere spelers, minder oude met veel
verantwoordelijkheidsgevoel, jonge spelers die net van de jeugd overkwamen en jeugdspelers als
wisselspelers. Een topteam. Met een sponsorechtpaar, de familie Cup, dat uit en thuis elke
wedstrijd van hun team kwam kijken. Vervoer naar uitwedstrijden ging met busjes van Van Dijk
en Jacobs. Allemaal “professioneel”! Toptijd van/voor JVC’31! 

Bart Theunissen laat ons weten dat in het seizoen daarvoor (1989-1990) Harrie Verbruggen
trainer was van de B-selectie en daarmede coach van JVC 2. In de loop van dat seizoen, in de
winter, werd de trainer van JVC 1 ontslagen en schoof Harrie door naar het eerste. Zijn plaats bij
het tweede werd -tijdelijk; voor de rest van dat seizoen- opgevangen door Henk Rikken. In het
nieuwe seizoen 1990-1991 werd Geert Steenhuis uit Nijmegen trainer/coach van JVC 2. Hij had
(eerst) gesolliciteerd bij Hapse Boys. Wij zochten een trainer en ik dacht: ik vraag bij Hapse Boys
“wat” er allemaal tussen de sollicitanten zat. Hij was het in Haps niet geworden, maar Hapse Boys
raadde Geert Steenhuis aan. En hij werd het! Keurige man, “weg” van voetbal. Geert liep in Cuijk
in een “snoepwinkel” rond; zo’n hoog niveau!

Mede vanwege het aanstellen van Harrie als hoofdtrainer kreeg de seniorenafdeling van JVC een
enorme boost. Er was natuurlijk al veel kwaliteit, maar dat alleen zegt niks. JVC maakte intussen
met het onklopbare 1e elftal naam in de regio. Het was weliswaar “maar” 4e klasse, maar het
niveau was veel hoger. JVC 1 ging steady omhoog, en JVC 2 zette ook koers naar de top. Het
kampioenschap werd dan ook gevierd door dit 2e elftal. In de jaren erna bereikte JVC 2 zelfs de
hoofdklasse. 

uit de oude doos

1 2 3 4 5 6 7
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Terug naar 1990-1991. De foto. Voor de volledigheid alle namen:

uit de oude doos (vervolg)

1. Willy Broeren, grensrechter; 2. Willy Peters; 
3. Geert-Jan Heijl; 4. Richard van Voorst; 
5. Frank Dirks; 6. Rene Fleuren; 
7. Ricardo van de Pijl; 8. Ine Cup, sponsor; 
9. Frans Cup, sponsor; 10. William Janssen; 
11. Heinz Cornelissen; 12. Armand Dirks; 
13. Bert Mulders; 14. Mario van Boxtel; 
15. Mark Gerrits; 16. Geert Streenhuis, trainer; 
17. Jan Heijl, leider; 18. Martijn Janssen; 
19. Robbie Heijl; 20. Nico van der Wal; 
21. Alex Londar; 22. Harrij Silano; 
23. Theo Knoop, verzorger.
Voor de duidelijkheid: met zo’n team speel je
vandaag de dag 1e klasse! 

wie is wie?
Je snapt het, we hebben de smaak te pakken? Wie staan er toch op deze mooie foto?
Wil jij ons helpen? (mail naar redactie@jvccuijk.nl

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Teambuilding JO13-1 wordt clubbuilding voor heel JVC Cuijk
Eind december 2023 organiseerde leider Ismael Tan van
JO13-1 een prachtig weekendje teambuilding. 
Moeder Debby maakte een keileuk filmpje over de
activiteiten van Dreamteam JO13-1: schaatsen, bij Sociom
een Fifa gametoernooi, tafeltennis, een escaperoom,
kickboksen in Beers, een quiz en om drie uur 's nachts op
om te voetballen. Echt kampsfeertje. JO13-1 (met Sannne
Thijssen als enige meisje) doet het onder leiding van de
trainers Ismael Tan en Kain Sedoeboen goed op
divisieniveau. Bovendien spelen Sanne, Yemuël Lucas en
Larse Könisser bij de KNVB O13 zuid.
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Op 31 mei vindt de jaarlijkse strijd om de Land van Cuijk- Cup weer
plaats bij JVC Cuijk.
Een sportief 7×7-toernooi voor: Veteranenteams, Vriendenteams,
Bedrijfsteams, Buurtteams of Clubteams!
Meld je aan via landvancuijkcup@gmail.com of via 0653307477
Meer info: https://www.jvccuijk.nl/land-van-cuijk-cup/

land van cuijk-Cup (31 mei)

Het filmpje werd gestuurd naar de KNVB die dit
begin april beloonde met maar liefst de
hoofdprijs voor de leukste teambuilding: een
compleet verzorgd Oranjefeest voor heel 
JVC Cuijk op 21 juni a.s. 
Op een groot scherm zal dan de wedstrijd
Nederland-Frankrijk te zien zijn, er is een
foodtruck met hapjes voor iedereen, het wordt
zingen en swingen op de beat van een DJ en
verder nog springen en buitelen op het
springkussen buiten. Een geweldige afsluiting
van het seizoen. 

Natuurlijk krijgen de spelers van Dreamteam JO13-1 een VIP-behandeling op deze kraker. En als
Nederland dan ook nog wint zal het ten huize van JVC Cuijk nog wel wat langer onrustig blijven.

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
https://www.jvccuijk.nl/land-van-cuijk-cup/
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I.v.m. de meivakantie is er de komende donderdagen (25-04 en 02-05 en 09-05) géén inloopspreekuur.
Vanaf 16 mei zijn jullie weer van harte welkom tussen 17u30-18u15 in kleedkamer 12 voor de
beoordeling van al je pijntjes en ongemakken.

Sjors Hofmans
(Sport)Fysiotherapeut

inloopspreekuur - vanaf 16 mei weer!
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9 mei
18 mei
31 mei
1 juni
7 juni
21 juni

MeidenVoetbaldag - @Siol
Seizoensafsluiting
Land van Cuijk-cup
Klusdag
Vrijwilligersavond
Oranjefeest EK  
Nederland-Frankrijk op groot scherm

op de agenda

Tijdens het EK zijn er bij JVC diverse oranje-
festiviteiten. In de volgende Flits en op de socials
houden we je op de hoogte!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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EVEN KENNISMAKEN MET... judith van thiel
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We zien jou al enkele jaren op ons
sportpark meestal met een grote glimlach
rondlopen. Hoe ben je bij JVC Cuijk
betrokken geraakt? 
Wim was trainer/coach van het toenmalige
MO17 team. Lotte voetbalde toen bij de MO15.
De MO17 ging op toernooi in Venray. Het team
van MO15 kon eigenlijk niet gaan, omdat hun
toenmalige trainster Manon niet mee kon.
Toen zei Wim tegen mij: “Dat kan jij ook wel, ga
maar gewoon mee met het team.”
Zo gezegd zo gedaan ... En vijf jaar later nog
altijd leidster van het team. Het trainen en
coachen, daar zijn andere een stuk beter in
dus dat laat ik dan ook graag over aan, nu
trainer, Perry Maselaman.

Je bent leidster van de MO20, het team
waar dochter Lotte in speelt. Ik kan me
herinneren dat het nog twijfelachtig was
aan het begin van het seizoen of er
voldoende speelsters zouden zijn om een
team te vormen. Toch? En nu…zo’n prachtig
seizoen. Vertel eens wat over dat team en
wat maakt dit team zo bijzonder?
Vijf jaar geleden dus begonnen als leidster bij
dit team. Een team dat inmiddels wel aardig
wat wisseling van speelsters heeft gehad. Maar
ook een aantal speelsters die al lang bij dit
team zitten.
Het allerleukste vind ik de omgang met de
meiden. Het samen met hen regelen en zorgen
dat er telkens weer leuk en sportief gevoetbald
wordt. 
Het is zo leuk om deze wisselwerking met de
meiden te hebben en ze te zien groeien qua
voetbal, maar ook qua persoonlijkheid.

Ik lees regelmatig een verzoek van jou op de
leiders-app om een fluitist. Ben je zelf niet
muzikaal?
Haha inderdaad. Ieder zijn kwaliteiten. Maar een
wedstrijd fluiten, dat moet je zeker niet aan mij
overlaten. Helaas is het nogal lastig om een
scheidsrechter te vinden. 

Heb je zelf trouwens ook gevoetbald?
Buiten het welbekende schoolvoetbal heb ik niet
gevoetbald. 

Zo nee, wat was jouw sport vroeger…..
Mijn sport was volleybal. Eerst bij SHOCK ‘82 in
Cuijk, later bij ENERGO in Beers en nog een kleine
uitstap gehad bij Flamingo’s in Gennep.

En nu….nog actief aan het sporten?
Nee helaas is het met mijn rug (en wellicht ook mijn
leeftijd 😊 ) niet meer mogelijk om zo fanatiek te
sporten. Wel wandel ik graag met onze hond.

Naam:                      Judith van Thiel
Burgerlijke staat:   Samenwonend met Wim

Woonplaats: Cuijk
Kinderen: 2 dochters van mezelf, Evy en Lotte en
een dochter en zoon van Wim, Resa en Sem

2024-april

We kunnen bijna
iedere week een
mooi verslag van de
MO20 lezen. Heel
veel daarvoor. Mag ik
vragen wie de
schrijver is? 
Verschillende
speelsters binnen het
team nemen de taak
om het verslag op zich
te nemen op. Senne,
Lynn, Kyra. 

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk
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Als je niet bij JVC Cuijk bent, zul je vast aan
het werk zijn? 
Ik heb een baan bij MSD animal health in
Boxmeer. Daar beheer ik de documentatie
voor een productie afdeling.

Met welke andere hobby’s kun je je bezig
houden?
Zoals al eerder aangegeven wandel ik graag
met onze hond. Verder gaan we graag op pad
om meer van Europa en de wereld te zien. 

Hoe ziet jouw / jullie favoriete vakantie
eruit?
Dat kan heel verschillend zijn. Wandelen in de
bergen (zomer of winter), genieten van de zon
aan het strand, leuke plaatsjes en steden
bezoeken en andere culturen leren kennen.
Kortom genieten van de andere omgeving
waar je op dat moment bent.

2024-april

Voor dit TV-programma blijf je graag thuis?
Tv kijken doe ik niet echt veel. Ik blijf dan ook niet thuis
voor een bepaald programma. Vaak staat er thuis
voetbal aan en dan wil ik nog wel eens meekijken.

Heb jij huisdieren?
Jazeker haha, maar zoals de
meesten van jullie weten
neem ik onze Moos
regelmatig mee als ik naar de
training ga. Ik zeg dan thuis
tegen m: ga je mee naar de
meisjes kijken? Haha dan
weet ie het al. Als we bij JVC
komen dan loopt ie
regelrecht door naar
kleedkamer 8.

Wat staat er op tafel als jij mag kiezen wat
er gegeten gaat worden?
Oei ik vind heel veel dingen lekker. 

Heb je nog een boodschap voor de leden van JVC
Cuijk?
Zoals vele het wel hebben kunnen horen en of zien
doen wij het als meidenteam erg goed. We horen
steeds vaker terug dat het echt leuk en goed voetbal is
dat er gespeeld wordt.
Dit is natuurlijk mede dankzij onze fantastische trainer
Perry.
Heel graag zouden we dan ook meer meiden bij de
club hebben zodat we het meiden voetbal voort
kunnen zetten!!
Dus zeg het voort, zeg het voort!!

https://www.instagram.com/jvc_cuijk/
https://www.facebook.com/jvc.cuijk



